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Încheiat azi, 13.11.2024, ora 730, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Topliţa, convocată de îndată prin Dispoziția Primarului municipiului Toplița nr. 1023/11.11.2024. 
 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian - Primarul municipiului Toplița – Bună dimineața. Vreau să vă spun câteva lucruri înainte. 
Nu vreau să fac un obicei din a convoca ședințe de îndată. Urgența a fost acum stabilirea prețurilor la lemn. Am mai stabilit 
o dată prețurile la lemn. Din păcate, toate firmele care au venit au făcut un boicot, nu s-a vândut niciun metru cub de lemn. 
Am avut o discuție cu cei de la Ocolul Silvic, câteva prețuri le-am schimbat în jos. Firmele reclamă faptul că taxa de drum 
care e introdusă cred că de anul trecut, prin hotărâre de Consiliu Local, care trebuie plătită și la primărie pentru drumul către 
Lomaș și și la Ocolul Silvic, că le ridică prea mult prețul. Ei voiau să scoatem taxa de drum. Eu zic să nu scoatem totuși taxa 
de drum. Am umblat un pic la prețuri, o să vedem, poate găsim o modalitate să băgăm taxa de drum în prețul lemnului, să 
nu mai fie atâtea discuții, că de ce ai taxa de drum atât sau nu e atât. Și trebuie neapărat să facem licitația cât mai repede 
pentru a putea să intre firmele în partizi și să încasăm ceva bani și anul acesta. De asta era urgența. S-a mai pus câteva puncte 
pe ordinea de zi profitând de această ședință, probabil că vom mai avea o ședință de îndată, până la ședința ordinară, care 
cred că o să facem pe 28, ca să vă programați. Probabil să mai avem o ședință de îndată rectificarea bugetară, pentru că am 
primit niște bani și nu avem prevederi bugetare. De exemplu, telefonia, și dacă avem bani, nu putem să o plătim, că nu avem 
prevederi bugetare. Și mai sunt și alte cheltuieli de genul ăsta. 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian, Primarul municipiului Toplița face apelul nominal şi se constată că sunt prezenţi 17 consilieri 
din totalul de 17 validaţi, lipsește: - .   
               La ședință participă online: Chelemen Ioan-Andrei și Vodă-Mac Ioan-Andrei.  

Se supune la vot proiectul ordinii de zi a ședinței, pe care sunt înscrise  4 (patru) proiecte de hotărâre, care este 
aprobat în unanimitate, cu votul a 17 consilieri locali. 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Local al 

Municipiului Topliţa.     
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Acest regulament este în concordanță cu Codul Administrativ și 
cu actualizările din cadrul comisiilor de specialitate despre care cu toții știm în ce comisie facem parte. E bazat regulamentul 
pe vechiul regulament, deci corespunde Codului administrativ. Dacă sunt intervenții pe acest proiect.  
Domnul consilier Vizitiu George-Alexandru - Aș avea un amendament. Eu și domnul Macarie am fost repartizați în urma 
votului majorității Consiliului Local în Comisia pentru servicii, agricultură, turism și comerț și nu sunt trasate la articolul 12 
atribuțiile comisiei, lipsesc.  
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – O să verifice domnul secretar.  
În condițiile acestea, propun retragerea de pe ordinea de zi a acestui proiect și trebuie să-l votăm.  
 

Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus de retragere a proiectului de 
hotărâre de pe ordinea de zi, Consiliul Local aprobă cu votul a 17 consilieri. 
 

2. Proiect de hotărâre privind prețurile de pornire la licitație pentru partizile de masă lemnoasă, proprietate 
a municipiului Toplița, ce se supun procedurii licitației, în scopul valorificării. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – La acest proiect, domnul primar a avut o intervenție.  
Dacă mai completați ceva sau dacă sunt observații. 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian - Primarul municipiului Toplița – Deci pe scurt,  la licitația anterioară nu s-a licitat niciun 
metru cub. S-au schimbat câteva prețuri cu 10-20 de lei în jos. Votăm noile prețuri să putem scoate la licitație cât mai repede 
masa lemnoasă. 
 

Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot proiectul de hotărâre, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri locali și adoptă Hotărârea nr. 146/2024. 
 

3. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor Consiliului Local  în Consiliile de Administraţie şi în 
Comisiile de asigurare a calităţii educaţiei al instituţiilor de învăţământ din municipiul Topliţa, pentru anul şcolar 
2024-2025. 
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Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Aici va trebui să facem propuneri pentru fiecare școală în parte. 
Începem pentru Consiliul de Administrație, conform ordinii din proiect. Pentru Colegiul Național Mihai Eminescu sunt două 
persoane. Am două propuneri. 
Domnul consilier Macarie Olimpiu-Marius - Deci, înainte de a face propunerile și de a vota, eu propun ca membrii care 
sunt în Consiliul de Administrație să fie și în acele comisii. 

Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Și atunci, pentru Colegiul Național Mihai Eminescu am 
două propuneri: Man Călin-Constantin și Baico Zsigmond. Dacă există o a treia propunere? Locuri sunt două. În cazul în 
care nu avem alte propunere, supun la vot cele două persoane La Colegiul Național Mihai Eminescu Vă rog să votați. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Liceul Teoretic OC Tăslăuanu, iarăși sunt două locuri. Propun o 
persoană în numele doamnei dr. Mare Gabriela Laura și o altă propunere dacă vine din sală.  
Domnul consilier Vizitiu George-Alexandru – Aș dori să fac parte eu.  
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Trecem la Liceul Teoretic Kemény Ianoș. Aici e un singur loc. 
Am o propunere Bodor Attila Béla, care a și fost în mandatul trecut. Dacă mai există o propunere, nu există. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Pentru Școala Gimnazială Miron Cristea sunt două locuri. Am o 
propunere: Dobrean Olga-Ana Și încă o propunere din sală, vă rog.  
Domnul consilier Preda Constantin-Cătălin – Vreau să fac parte din comisie. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței –  Pentru Școala Gimnazială Andrei Șaguna, două locuri. Am o 
propunere: Pop Adriana. Încă o propunere din sală, vă rog. 
 
Domnul consilier Chelemen Ioan-Andrei - Eu aș dori. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Școala Gimnazială Sfântul Ilie două locuri. Am o propunere 
pentru subsemnatul, Coman Ionel încă un loc liber, vă rog, o propunere din sală pentru Școala Gimnazială Sfântul Ilie. Da, 
domnul Manolache. În regulă. Altă propunere. Nemaifiind. Supun la vot. Școala Gimnazială Sfântul Ilie. Vă rog să vă dați. 
Domnul consilier Manolache Ludovic - Eu aș dori. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței – Trecem la Grădinița Voinicel cu un singur loc. Am o propunere 
Balazs Zoltan. Dacă există altă propunere, nu există.  
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței –  Trecem la Clubul Sportiv Școlar. Aștept din sală o propunere. 
Domnul consilier Macarie Olimpiu-Marius – Îl propun pe domnul Vodă-Marc Ioan-Andrei. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței –  În continuare, pentru Comisia de asigurare a calității educației 
dintre membrii să discutăm un pic: la Colegiul Național Mihai Eminescu Man Călin; OC Tăslăuanu Mare Laura Gabriela; la 
Kemeny Janos Bodor; la Miron Cristea Dobrean Olga; la Andrei Șaguna Pop Adriana; la Sfântu Ilie Coman Ionel; la Voinicel 
Balazs Zoltan; la Clubul sportiv Vodă Andrei. Dacă sunt completări la lista asta?  
Reluăm la Clubul sportiv votul pentru Consiliul de administrație. 
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             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței - Și acum discutăm despre Comisia de Asigurare a Calității 
Educației. Am nominalizat persoanele, dacă doriți modificări la numele spuse de mine. Dacă nu, votăm în bloc toți 
componenții comisiilor, vă rog să votați. 
 
             Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot amendamentul propus, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 17 consilieri. 
 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței - Și acum votăm proiectul per ansamblu, cu toate completările ce 
le-am adus. Vă rog să votați proiectul de hotărâre. 
 

Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentele propuse și 
aprobate, Consiliul Local aprobă cu votul a 17 consilieri locali și adoptă Hotărârea nr. 147/2024. 
 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea capitolului IV Tarif deszăpezire al Anexei la Hotărârea nr. 
203/2022 a Consiliului local al municipiului Toplița referitoare la stabilirea tarifelor de: colectare deșeuri persoane 
juridice, salubrizare stradală și deszăpezire, prestate de Serviciului Public de Salubrizare Toplița, modificată. 

 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian - Primarul municipiului Toplița – Pentru consilierii mai noi veniți, dacă nu știu, am să fac 
câteva precizări. Salubritatea e un serviciu în subordinea Consiliului Local, are personalitate juridică și și deszăpezirea se 
face prin ei. De asta trebuie să factureze, având persoană juridică către noi, utilajele sunt ale noastre, deci practic dăm bani 
de la primărie la salubritate, care e tot a noastră. Așa e procedura. 
Domnul consilier Chelemen Ioan-Andrei - Bună dimineața! O să vă solicităm un răspuns în scris pentru următoarele: De 
ce ați cumpărat sarea de la o firmă cu zero angajați, cu obiect de activitate cod CAEN declarat la Registrul Comerțului 7022, 
adică activități de consultanță pentru afaceri și management. De ce pe contractul de achiziție suma de plată pentru sare este 
de 678.600,  dar pe platforma de achiziții publice, prețul prezent pe SEAP este de doar 486 000 lei. Deci e o diferență foarte 
mare între contractul pe care ni l-ați pus la dispoziție și ceea ce apare pe sistemul de achiziții publice. De ce ați cumpărat cu 
521 de lei tona de sare, dacă Primăria Comunei Alexandru cel Bun din județul Neamț, care este mai departe decât noi, a 
cumpărat de la exact aceeași firmă, în aceeași săptămână, exact același tip de sare și același sortiment, cu același caiet tehnic, 
la prețul de doar 380 de lei tona. Totodată, Primăria comunei Alexandru cel Bun este tot o primărie condusă de un ales local 
al PNL și cumva, aici ne indică faptul că ar fi o firmă de casă a PNL-ului. Totodată, vă mai solicităm în același răspuns, să 
ne puneți la dispoziție și certificatele de conformitate regăsite în caietul de sarcini aferent achiziției. Vă mulțumesc! 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian - Primarul municipiului Toplița – O să vorbesc la salubritate. Licitația nu s-a făcut de cei de 
la achiziții de la Primăria Toplița. A făcut-o Salubritatea cu personalul lor. Eu pot să vă spun doar că am verificat, prețul de 
anul ăsta e mai mic decât prețul de anul trecut de la sare. Știu că s-a făcut licitație, în rest nu am fost implicați în această 
licitație.  
O să le solicit celor de la Salubritate, dar, e aici doamna, dacă ne poate face niște precizări și apoi să fac și un răspuns în 
scris. 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare - Bună dimineața! Prețul sării este de 374 de lei pe tonă, 
nu de 521. Este și în raport. Și, conform legii, eram obligați să optăm pentru prețul cel mai mic. Vom face un răspuns în 
scris. 400 și ceva de mii costă cele 1.300 de tone puse pe achiziție. Deci în loc de 600, cât era maxim. 
Dl. Buzilă Victor-Sebastian - Primarul municipiului Toplița – Am rugămintea să pregătiți un răspuns în scris, să-l 
prezentăm Consiliului Local. 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare – Da, vom face. 
Domnul consilier Chelemen Ioan-Andrei – O secundă, vă rog, pe contractul pe care ni l-ați pus la dispoziție noi avem 
suma de 678 600, la care se adaugă TVA. Deci nu este TVA inclus, nu putem să spunem că ar fi vorba de TVA acolo, de 
unde, dacă împărțim 678 000 la 1.300 de tone, avem un preț de achiziție de 521 de lei. 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  Acela a fost prețul nostru de pornire la licitație și ni s-a 
oferit 374. 
Domnul consilier Chelemen Ioan-Andrei – Și în contractul de achiziție de ce avem suma de 678 000? 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  Vom face un răspuns în scris. 
Domnul consilier Coman Ionel – Președintele ședinței - Da, s-a înțeles domnul Chelemen, veți primi un răspuns scris.  
Domnul consilier Macarie Olimpiu-Marius - Deci pe mine nu mă satisface răspunsul doamnei care tratează foarte 
nonșalant: o să primiți un răspuns în scris și să ne spună că un contract semnat de către ei cu suma respectivă probabil o să 
o modifice, că a fost o greșeală. Deci nu aveți cum să treceți acea sumă în contract pe care l-ați semnat. Asta e o obligație 
contractuală, ce ați semnat dumneavoastră. 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -   Contractul este făcut pe 1.300 de tone ori 374 de lei 
fără TVA. 
Domnul consilier Macarie Olimpiu-Marius - Și atunci diferența ce este de 190.000 de lei? Puteți să îmi spuneți? 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare - Prețul nostru de pornire și prețul obținut la licitație. 
Domnul consilier Macarie Olimpiu-Marius - Păi bun, dar ați semnat un contract cu acea valoare? De ce n-ați semnat cu 
400…? Asta nu înțeleg. Deci dumneavoastră înțelegeți ce spunem noi, pe SEAP sau SICAP, unde vreți dumneavoastră să o 
luați, aveți un preț, iar contractul pe care l-ați semnat dumneavoastră este cu 190.000, vă spun eu, cu 36.000 de euro în 
plus,plus TVA. Ok, mai calculați și dați-ne un răspuns în scris, dar aveți mare grijă când semnați contracte, că sunt obligații 
contractuale astea, va trebui să plătiți suma respectivă. 



4 
 

Domnul consilier Manolache Ludovic - De unde vine sarea? De unde o achiziționați? 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  Firma este din București. 
Domnul consilier Manolache Ludovic -  Sarea de unde vine, mă interesează? 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  Din Marea….. 
Domnul consilier Manolache Ludovic -  Noi, dacă avem firmă, avem mină de sare în Harghita, de ce nu cumpărăm de aici? 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  Pentru că e foarte scumpă. Și noi trebuie să optăm pentru 
prețul cel mai mic, pentru a avea cheltuielile cele mai mici cu deszăpezirea. 
Domnul consilier Manolache Ludovic -  De ce ar fi scumpă, că la 70 de km este. 
Doamna Fodor Niculina – Șef Serviciu Public de Salubrizare -  500 și ceva de lei ni s-a oferit pe tonă. 
 

Nemaifiind intervenții/obiecțiuni, se supune la vot proiectul de hotărâre, Consiliul Local aprobă cu votul 
a 10, a votat împotrivă: Macarie Olimpiu-Marius, Manolache Ludovic și Preda Constantin-Cătălin, s-a abținut de 
la vot: Chelemen Ioan-Andrei, Vizitiu George-Alexandru, Șuteu Alina-Andreea și Vodă-Marc Ioan-Andrei 
consilieri locali și adoptă Hotărârea nr. 148/2024. 

 
Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi, domnul consilier Coman Ionel declară lucrările acestei şedinţe, închise. 
 
Anexăm în original CD cu înregistrarea şedinţei Consiliului Local al municipiului Topliţa din data de 13.11.2024 – 

ora 7,3o. 
 

Topliţa, la 13.11.2024. 
 
 
 

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                                              SECRETAR GENERAL UAT,            
CONSILIER – COMAN IONEL                                                      CIOBANU MIHAI-IULIAN 


